

28 June 2022

28 يونيو 2022

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Postponement of the meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company")

الموضوع: تأجيل اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع. ("طاقة" أو "الشركة")

With reference to the previous announcement regarding a meeting of TAQA's Board of Directors that was due to be held at 3.00 p.m. on Tuesday, 28 June 2022, it has been decided to postpone the meeting to 3.00 pm on Friday, 1 July 2022. The meeting will take place via video conference to discuss regular matters related to the Company's business activities and review ongoing projects and opportunities.

بالإشارة إلى الإعلان السابق المتعلق باجتماع مجلس إدارة شركة "طاقة" الذي كان من المقرر عقده في الساعة 3:00 بعد الظهر يوم الثلاثاء الموافق 28 يونيو 2022، فلقد تقرر تأجيل الاجتماع إلى الساعة 3:00 بعد الظهر يوم الجمعة الموافق 1 يوليو 2022. سيعقد الاجتماع باستخدام خاصية الاتصال المرئي، وذلك لمناقشة مسائل عادية متعلقة بأعمال الشركة واستعراض المشاريع وفرص الأعمال الجارية.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Adnan Sharafi
Secretary to the Board of Directors



محمد عدنان شرافي
أمين سر مجلس الإدارة